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Mazierski J6zef

Radny Rady Miasta Wloclawek Wloclawek 7 8.09.2 01 7r.

Szanowny Pan

MarekWojtkowski
Prezydent m. Wloclawka

Z powahaniem

w nawiqzaniu do mojej interperacji z dnia 21.07.2017r oraz odpowiedzi
Pana Prezydenta z dnia 22.07.2017r znak: L0003.ss.2017 po raz trzeci
uprzejmie proszq ponownie MZUK\D o naprawienie ubytk6w, dziur _
nier6wnosci itp ul. spokojnej szczegdrnie wyrfwnanie dziur i nier6wnoici
na odcinku gruntowym w/w drogi to jest od skrzyiowania z uI. Graniczns
do 2-gej bramy ogrod6w dzialkowych,,KLOS".

Chcialbym pr4tpomniet ie, poprzednia naprawa nic nie dala, naprawg
wykonano niechlujnie niegospodarnie, technicznie bardzo ile.

Tak jakwspomnialem dziarkowicze i mieszkaricy oczekuiq pirnej oraz dobrej,
fachowej a przede wszystkim skutecznej naprawy tego odcinka, kt6ry nie jest
obiqty przebudowa ul. Spokojnej o kt6rejw pismie z dnia 27.02.2017r znqk
r.0003.55.2017.

Z 96ry dzigkujq za naprawienie stanu drogi jeszcze w okresie jesiennym
przed nastaniem zimv,


